

ALL SHOPPING H.K.
全港購物節®

JOIN US

招募精英

✉ info@allshoppinghk.com

ALL SHOPPING H.K.

聘請職位

市場及客戶經理

Business Development Manager

區域經理

Unit Manager, UM

助理銷售經理

Assistant sales manager

助理客戶經理

Assistant Account Manager



微信認證服務號



招聘

編號: HR2018120301ASHKWEB

職位: 市場及客戶經理 (Marketing & Account Manager)		2位
公司	ALL SHOPPING HK LIMITED	
地區	灣仔	
行業	商用服務業	
職責	市場拓展 (商家拓展)、客戶跟進、銷售團隊管理、電子支付對接、平台商家上線服務	
資歷	專上教育, 擁有5-8年相關經驗; 或學位課程擁有2-5年相關經驗。 良好粵語優先, 良好普通話優先, 良好英語優先; 懂讀寫中文; 懂讀寫英文; 懂WordPerfect, 懂MS Word, 懂MS PowerPoint, 懂MS Excel; 具有香港零售業經驗優先; 一般互聯網知識優先; 具有IT應用或操作知識優先; 處事積極有禮, 具有領導才能, 勤奮好學。	
待遇	每月\$15500-\$20500起, 有佣金, 醫療保險, 員工購物優惠及年終獎金; 星期一至五: 上午9時至下午6時半及星期六: 上午9時半至下午1時半, 每週工作5天至5天半	
申請須知	求職者可電郵: hr@allshoppinghk.com 中英文履歷表給ALLSHOPPING HK LIMITED 如有查詢, 聯繫: 36788812 (來電請說明應徵職位)	

Recruitment

Number: HR2018120301ASHKWEB

Position: Marketing & Account Manager	
Company	ALL SHOPPING HK LIMITED
District	Wan Chai
Industry	Business Services
Responsibilities	Business Development Customer Follow-up, Sales Team Management electronic payment docking, platform business online service
Qualifications	Post-secondary education with 5-8 years of relevant experience; or degree programs with 2-5 years of relevant experience. Good Cantonese First, Good Putonghua First, Good English First; Read and Write Chinese; Read and Write English; Understand WordPerfect, understand MS Word, understand MS PowerPoint, understand MS Excel; Have retail industry; Have general Internet knowledge prioritization; IT application or operational knowledge preferred; Working positive and polite, with leadership skills, diligent and studious.
Treatment:	\$15500-\$20500 per month, commission, medical insurance, employee shopping discounts and year-end bonuses; Monday to Friday: 9AM to 6:30PM and Sat: 9:30AM to 1:30PM, 5 working days to 5 and a half days per week
Application Information	Job seekers may e-mail: hr@allshoppinghk.com Resume (English n Chinese) to ALL SHOPPING HK LIMITED. For enquiries, please contact: 3678 8812 (Please indicate the position you apply for)

招聘

編號: HR2018120302ASHKWEB

職位: 區域銷售經理 (Unit Sales Manager)		3位
公司	ALL SHOPPING HK LIMITED	
地區	港島, 九龍, 新界	
行業	商用服務業	
職責	市場拓展 (商家拓展)、客戶跟進、銷售團隊管理、電子支付對接、平台商家上線服務	
資歷	專上教育, 擁有1-3年相關經驗; 或學位課程擁有1年相關經驗。 良好粵語優先, 良好普通話優先, 良好英語優先; 懂讀寫中文; 懂讀寫英文; 懂WordPerfect, 懂MS Word, 懂MS PowerPoint, 懂MS Excel; 具有零售業, 餐飲服務業, 等行業資源優先 處事積極有禮, 具有領導才能, 勤奮好學。	
待遇	每月\$10000起, 有佣金, 醫療保險, 員工購物優惠及年終獎金; 星期一至五: 上午9時至下午6時半及星期六: 上午9時半至下午1時半, 每週工作5天至5天半	
申請須知	求職者可電郵: hr@allshoppinghk.com 履歷表給ALLSHOPPING HK LIMITED 如有查詢, 聯繫: 36788812 (來電請說明應徵職位)	

Recruitment

Number: HR2018120302ASHKWEB

Position: Unit Manager,UM	
Company	ALL SHOPPING HK LIMITED
District	Hong Kong Island, Kowloon New, Territories
Industry	Business Services
Responsibilities	Business Developmen Customer Follow-up, Sales Team Management electronic payment docking, platform business online service
Qualifications	Post-secondary education with 5 years of relevant experience; or degree programs with 2 years of relevant experience. Good Cantonese First, Good Putonghua First, Good English First; Read and Write Chinese; Read and Write English; Understand WordPerfect, understand MS Word, understand MS PowerPoint, understand MS Excel; Have retail industry and hospitality preferred; Working positive and polite, with leadership skills, diligent and studious.
Treatment:	\$10000up per month, commission, medical insurance, employee shopping discounts and year-end bonuses; Monday to Friday: 9AM to 6:30PM and Sat: 9:30AM to 1:30PM, 5 working days to 5 and a half days per week
Application Information	Job seekers may e-mail: hr@allshoppinghk.com Resume to ALL SHOPPING HK LIMITED.For enquiries, please contact: 3678 8812 (Please indicate the position you apply for)

招聘

編號: HR2018120303ASHKWEB

職位: 助理銷售經理 (Assistant Sales Manager)	
公司	ALL SHOPPING HK LIMITED
地區	港島, 九龍, 新界
行業	商用服務業
職責	市場拓展 (商家拓展)、客戶跟進、電子支付對接、平台商家上線服務
資歷	學歷不限, 擁有1-3年相關經驗, 優先考慮。 良好粵語, 懂讀寫中文; 懂WordPerfect, 懂MS Word, 懂MS PowerPoint, 懂MS Excel; 具有零售業務, 電子平台業務 處事積極有禮, 具有領導才能, 勤奮好學。
待遇	每月\$8500起, 有佣金, 醫療保險, 員工購物優惠及年終獎金; 星期一至五: 上午9時至下午6時半及星期六: 上午9時半至下午1時半, 每週工作5天至5天半
申請須知	求職者可電郵: hr@allshoppinghk.com 履歷表給ALLSHOPPING HK LIMITED 如有查詢, 聯繫: 36788812 (來電請說明應徵職位)

Recruitment

Number: HR2018120303ASHKWEB

Position: Assistant Sales Manager	
Company	ALL SHOPPING HK LIMITED
District	Hong Kong Island, Kowloon New, Territories
Industry	Business Services
Responsibilities	Business Development Customer Follow-up, electronic payment docking, platform business online service
Qualifications	Post-secondary education with 5 years of relevant experience; or degree programs with 2 years of relevant experience. Good Cantonese First, Good Putonghua First, Good English First; Read and Write Chinese; Read and Write English; Understand WordPerfect, understand MS Word, understand MS PowerPoint, understand MS Excel; Have retail industry and hospitality preferred; Working positive and polite, with leadership skills, diligent and studious.
Treatment:	\$8500up per month, commission, medical insurance, employee shopping discounts and year-end bonuses; Monday to Friday: 9AM to 6:30PM and Sat: 9:30AM to 1:30PM, 5 working days to 5 and a half days per week
Application Information	Job seekers may e-mail: hr@allshoppinghk.com Resume to ALL SHOPPING HK LIMITED.For enquiries, please contact: 3678 8812 (Please indicate the position you apply for)

招聘

編號: HR2018120304ASHKWEB

職位: 助理客戶經理 (Assistant Account Manager)	
公司	ALL SHOPPING HK LIMITED
地區	港島, 九龍, 新界
行業	商用服務業
職責	市場拓展 (商家拓展)、客戶跟進、電子支付對接、平台商家上線服務
資歷	專上教育, 擁有1-3年相關經驗; 或學位課程擁有1年相關經驗。 良好粵語優先, 良好普通話優先, 良好英語優先; 懂讀寫中文; 懂讀寫英文; 懂WordPerfect, 懂MS Word, 懂MS PowerPoint, 懂MS Excel; 具有銷售及廣告拓展業務能力優先; 具有一般互聯網知識優先; 具有IT應用或操作知識優先; 處事積極有禮, 具有領導才能, 勤奮好學。
待遇	每月\$10000, 醫療保險, 員工購物優惠及年終獎金; 星期一至五: 上午9時至下午6時半及星期六: 上午9時半至下午1時半, 每週工作5天至5天半
申請須知	求職者可電郵: hr@allshoppinghk.com 履歷表給ALLSHOPPING HK LIMITED 如有查詢, 聯繫: 36788812 (來電請說明應徵職位)

Recruitment

Number: HR2018120304ASHKWEB

Position: Assistant Account Manager	
Company	ALL SHOPPING HK LIMITED
District	Hong Kong Island, Kowloon New, Territories
Industry	Business Services
Responsibilities	Business Development Customer Follow-up, Sales Team Management electronic payment docking, platform business online service
Qualifications	Post-secondary education with 5 years of relevant experience; or degree programs with 2 years of relevant experience. Good Cantonese First, Good Putonghua First, Good English First; Read and Write Chinese; Read and Write English; Understand WordPerfect, understand MS Word, understand MS PowerPoint, understand MS Excel; Priority in sales and advertising development ; Have general Internet knowledge prioritization; IT application or operational knowledge preferred; Working positive and polite, with leadership skills, diligent and studious.
Treatment:	\$10000 per month, commission, medical insurance, employee shopping discounts and year-end bonuses; Monday to Friday: 9AM to 6:30PM and Sat: 9:30AM to 1:30PM, 5 working days to 5 and a half days per week
Application Information	Job seekers may e-mail: hr@allshoppinghk.com Resume to ALL SHOPPING HK LIMITED. For enquiries, please contact: 3678 8812 (Please indicate the position you apply for)